
Z á p i s    z    v a l n é    h r o m a d y 
 

 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, 
 

 

konané dne 21.6.2023. 
 

 

 

Přítomni, nepřítomni a omluveni:  dle presenční listiny, která je  

přílohou tohoto zápisu.  

 

 

Valnou hromadu Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví 

zahájil ve 14,10 hodin předseda představenstva pan Petr Barták, přivítal všechny přítomné 

zástupce Svazku a hosty. Prohlásil, že valná hromada byla řádně svolána a že je přítomno          

12 zástupců obcí, což je nadpoloviční většina všech členů Svazku obcí.  

 

Pan Barták předložil přítomným zástupcům obcí ke schválení program valné hromady: 

 

 Zahájení zasedání 

 Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

 Schválení programu jednání 

 Schválení hlasování a možnost diskuse ke každému bodu projednání 

 Projednání zápisu z valné hromady Svazku konaného dne 21.12.2022 

 Projednání a schválení účetní závěrky Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka                   

a středního Posázaví za rok 2022 

 Projednání a schválení závěrečného účtu Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka                     

a středního Posázaví za rok 2022 

 Schválení dodatku č.1 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti 

 Schválení rozpočtového opatření č. 1, kterým se provádí změna rozpočtu Svazku               

na rok 2023 

 Ostatní  

 Ukončení 

 

1) Valná hromada volí zapisovatele paní Helenu Buriánkovou a ověřovatele zápisu z dnešní 

valné hromady Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví paní Ing. Janu 

Semerádovou a paní Mgr. Soňu Křenovou.  
 

  Hlasování přítomno 12 zástupců obcí, pro 12, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku.  

 

 

2) Valná hromada schvaluje program valné hromady Svazku obcí mikroregionu 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví.   
 

Hlasování přítomno 12 zástupců obcí, pro 12, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku. 

 

 

3) Valná hromada schvaluje, že diskuse na valné hromadě Svazku obcí mikroregionu 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví bude probíhat ke každému bodu ihned po jeho 

přednesení a hlasování bude veřejné - zvednutím ruky.   
 

Hlasování přítomno 12 zástupců obcí, pro 12, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku. 
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4)   Předseda představenstva sdělil přítomným, že ověřovateli zápisu z  valné hromady 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, konané dne 21.12.2022, jsou 

paní Miroslava Sýkorová a paní Mgr. Soňa Křenová, které svým podpisem stvrdily, že zápis 

souhlasí s průběhem jednání.  
 

 Zápis z valné hromady Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního 

Posázaví konané dne 21.12.2022 byl vyložen k nahlédnutí na Městském úřadě v Uhlířských 

Janovicích a nebyly proti němu podány námitky, proto jej valná hromada Svazku schvaluje.   

 
 

5) Pan Barták přednesl valné hromadě zprávu finančního výboru ke schválení účetní 

závěrky Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví za rok 2022, jejímž 

závěrem je zjištění, že schvalovaná účetní závěrka poskytuje věrný a poctivý obraz předmětu 

účetnictví a finanční situace účetní jednotky a návrh, aby valná hromada schválila účetní závěrku 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví za rok 2022 a aby byl 

výsledek hospodaření z hlavní činnosti z roku 2022 ve výši 579.780,75 Kč převeden na účet   

432 0322 - Výsledek hospodaření minulých účetních období hlavní činnosti.           

 

 Valná hromada schvaluje účetní závěrku Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka     

a středního Posázaví za rok 2022 bez výhrad.  
 

 Hlasování přítomno 12 zástupců obcí, pro 12, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku. 
 

 

6) Pan Barták přednesl valné hromadě návrh závěrečného účtu Svazku obcí mikroregionu 

Uhlířskojanovicka a středního Posázaví za rok 2022. Výnosy byly 2.234.314,50 Kč, náklady 

1.654.533,75 Kč a zisk 579.780,75 Kč. Zůstatek na účtu k 31.12.2022 je 4.506.318,57 Kč. 

Součástí závěrečného účtu je zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření Svazku obcí 

mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví za rok 2022 se závěrem, že nebyly 

zjištěny nedostatky. Návrh závěrečného účtu Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka                  

a středního Posázaví za rok 2022 byl zveřejněn na úřední desce Svazku a jednotlivých obcí.  

 
Valná hromada schvaluje závěrečný účet Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka    

a středního Posázaví za rok 2022 bez výhrad.  
 

 Hlasování přítomno 12 zástupců obcí, pro 12, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku. 

 

 

7)  Valná hromada schvaluje dodatek č. 1 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní 

obslužnosti, uzavřené mezi Svazkem obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví 

se Středočeským krajem a pověřuje předsedu představenstva pana Petra Bartáka k jeho podpisu. 
 

Hlasování přítomno 12 zástupců obcí, pro 12, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku. 

 

 

8) Valná hromada schvaluje zakoupení technologie INFRASET® na opravy asfaltových 

povrchů komunikace, výtluky, síťové rozpady, propady u kanálových vpustí, praskliny, spáry, 

překopy, propady povrchových nerovností, cyklostezky, nájezdy apod. za nabídkovou cenu 

220.000,- Kč bez DPH a pověřuje předsedu k podpisu smlouvy. Technologie bude umístěna 

v prostorách technických služeb Městského úřadu Uhlířské Janovice a bude využívána 

pracovníky jednotlivých obcí v rámci celého Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka                   

a středního Posázaví. Při převzetí komponentů na přívěsném vozíku bude podepsán protokol                

o předání - převzetí.  
 

Hlasování přítomno 12 zástupců obcí, pro 12, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku. 
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9)  Valná hromada schvaluje rozpočtové opatření č. 1, kterým se provádí změna rozpočtu 

Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví za rok 2023, předložené ke 

schválení paní Jiránkovou. Rozpočtové opatření č. 1 změny rozpočtu Svazku na rok 2023 je 

přílohou tohoto zápisu. 
 

Hlasování přítomno 12 zástupců obcí, pro 12, proti 0, zdrž. 0 členů Svazku. 

 

 

10) Zástupci obcí v diskusi projevili zájem o pokračování v jednání ve věci odpadového 

hospodářství, které bylo diskutováno na setkání starostů MAS ve Zbraslavicích. Tato 

problematika by se měla řešit v rámci celého Svazku obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka                

a středního Posázaví, aby byly obce v dostatečném předstihu připraveny na to, jak zajistit 

odpadové hospodářství na území mikroregionu po roce 2030, kdy by mělo dojít k zákazu 

skládkování. Podnět k pokračování v jednání ve věci odpadového hospodářství bude předán 

manažerovi MAS Lípa pro venkov panu Mgr. Radkovi Tvrdíkovi. 

 

 

Závěrem poděkoval pan Petr Barták všem přítomným za účast na valné hromadě Svazku 

obcí mikroregionu Uhlířskojanovicka a středního Posázaví, kterou ukončil v 16.00 hodin.  
 

 
 

 

Ve Zbizubech dne: 27.6.2023 
 

 

 
 

..............................................              .............................................. 

        Helena Buriánková                         Petr Barták 

     zapisovatel                            předseda představenstva 

 

 
 

................................................                    .............................................. 

      Ing. Jana Semerádová                          Mgr. Soňa Křenová        

            ověřovatel                  ověřovatel  


